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Napirendi pontok: 

• Aktualitások 

• Tantervmódosítás 

• Mik történtek a félév alatt?; közelgő vizsgaidőszak 

• Egyebek 

 

Az aktualitások résznél szóba kerültek a közelgő programok, események: Eötvös 5 km, 

Tanáris-fizikás bográcsozás, Zakopane kirándulás és Camp. A programok mellett beszéltem 

arról is pár szót Lőrincz Péter kérésére, hogy elindultak beszélgetések a különböző alapkaros 

problémákkal kapcsolatban, amik például az ösztöndíjakat vagy a diplomázást érintik. 

Ezek után áttértünk a tanárképzés változásaival kapcsolatos legfontosabb információkra- 

ez volt az ülésünk leghosszabb része. Beszéltünk a gyakorlatokkal kapcsolatos változásokról, 

illetve arról, hogyan folytak bele a hallgatók a készülő tantervekbe és mondták el 

meglátásaikat az oktatóknak. Itt többen hozzászóltak és elmondták, náluk ez hogyan alakult. 

Végignéztük, melyik tárgyaknál lesz továbbra is kritériumdolgozat. Sok mentor volt, de 

mellettük a felsőbbéveseknek is elmondtam, hogy jövőre nem lehet majd a tapasztalatainkra 

hagyatkozni egy-egy kérdés felmerülésénél. Ezek mellett szóbakerült még a felsősöket érintő 

legfontosabb rész, vagyis, hogy a tárgyfelvételnél majd figyelemmel kísérjük és jelezzük az 

oktatók felé, ha nem kerül meghirdetésre egy-egy tárgy, ami fontos a továbbhaladásunk 

szempontjából. 

Ezzel bezárólag áttérünk a harmadik napirendi pontra, ahol röviden értékeltem a félévet és 

elmondtam a meglátásaimat, és hogy még az idei évben is szeretnék pályázni szakterületi 

koordinátornak, ezért várom a visszajelzéseket a munkámra vonatkozólag, hogy tanulhassak 

belőlük. A vizsgaidőszakról csak annyi hangzott el, hogy ha bármilyen probléma adódna, 

akkor szóljanak nyugodtan nekem vagy a tanulmányi referensnek, amennyiben az oktatóval 

nem sikerül azt megbeszélniük. 

Végül az egyebek résznél arról volt szó, hogy mit kell tudni a csapatvezetőkről és mi lesz 

majd a dolguk a gólyatáborban. 

Az ülés nagyon jó hangulatban telt, és örültem, hogy nagy létszámmal részt vettek rajta 

hallgatók a szakterületről! 

 


